
Sted: SUPERBOWLING MARIELYST, Marielyst Strandpark 1, 4873 Væggerløse 

15. marts 2025 

 
Referat af ordinær generalforsamling lørdag den 15. marts 2025, kl. 10.00 

 

 

Dagsorden:  
1. Valg 

 

 
a) Valg af stemmetællere - Allan D5 og Tonni K61 
b) Valg af dirigent - Palle 
c) Valg af referent - John 

 
2. Bestyrelsens beretning bilag 1 

 
HH gennemgår beretningen 
E37 Vil I fortælle lidt om muldvarpebekæmpelse 
Palle orienterer om bekæmpelsen - Vi forsøger primært at bekæmpe med sakse. 
Der forsvinder desværre sakse og spande. 
Der er link på hjemmesiden til leverandøren, og der kan laves privat aftale omkring 
bekæmpelse på egen grund. 
E37 Det er han glad for. 
H26 - Hvorfor skiftede vi 
Palle - blandt andet grundet lugtgener. 
D30 - Kommer leverandøren rundt og ser på privatgrunde med problemer? 
Palle - Vi må ikke bekæmpe på privat grund. 
Carsten har skrevet aftale på Dkr. 3000 for bekæmpelse 
D36 - Nogle naboer er modstandere af at slå dyrene ihjel. 

 
Beretningen er godkendt. 

 

3. Regnskab for perioden 1/1 - 31/12 – 2024 bilag 2 

Tina fremlægger regnskabet og henviser til fremsendte materiale. 
Ingen spørgsmål - Regnskab godkendt 

 
4. Forslag fra bestyrelsen 

a) Budget for 2025 bilag 3 
 

Tina fremlægger budget med lille prisstigning. 
Ingen spørgsmål til budgettet - Godkendt 

 
Medlemmerne opfordres til at tilmelde betaling via hjemmesiden 



5. Forslag fra medlemmerne: 
a) Snerydning bilag 4 

 
Forslagsstiller er desværre ikke til stede - Der henvises til fremsendte 
materiale. 
Palle fortæller at bestyrelsen ikke mener der skal være snerydning i 
sommerhuskvarter. 
D5 forstår ikke at skraldemænd kommer ind ? - Det gør de normalt ikke 
E37 Der har enkelte gange været problemer - kan der arrangeres 
individuel snerydning 
Palle Der er umiddelbart ikke afsat penge i budgettet. 

 
Der har været en henvendelse omkring postkasser - enkelte har stadig behov. 
Giv besked hvis der ikke bruges postkasse - Enkelte fastboende har stadig behov 

 
 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen: 
På valg er: 

 
a) Kasserer: 

Tina Bering modtager ikke genvalg 
Bestyrelsen foreslår Mark Jepsen som ny Kasserer 

 
Mark præsenterer sig selv - Har været i forskellige bestyrelser og har 
interesse i området. 
Mark vælges ind. 

 
b) Bestyrelsesmedlemmer: 

Carsten Paulsen modtager genvalg 
Carsten genvælges 

 
Henning Sørensen modtager genvalg 

Henning genvælges 

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen  
 
K61 Tonni stiller op 
K81 Karin stiller op 
Begge vælges ind 

 
8. Valg af 2 revisorer og en revisorsuppleant 

 
Begge revisorer Ole K81 og Henny E74 vil gerne fortsætte 



Der mangler en revisorsuppleant 
R5 Berit stiller op 

 
Alle 3 vælges ind. 

 
9. Eventuelt 

 
Tonni K61 - har talt med forsyningen grundet vandproblemer. 
Vil opfordre til en årlig udskylling af systemet. 
John - Der er ringe 
K85 - Der lugter meget fra brønden hele sommeren 
K1 Tina - Henvend jer så vi kan lægge pres på 
forsyningen 
H26 Allan - Hvem referer forsyningen til? Kan vi henvende os til Guldborgsund 
kommune? 
Palle - De henviser til forsyningen 
John - Fortæller om for dårligt dimensioneret rørsystem 
H26 - Er der samarbejde på tværs af grundejerforeningerne 
HH - Ja, Der foregår lige nu et stort arbejde på baggrund af dette 
H4 Susanne - Hvad gør man ved tang på stranden? 
Palle - Der bliver renset med jævne mellemrum  
K85 - Kommer der nye borde og bænke? 
Palle - Det blev fjernet grundet råd. Der er ikke taget stilling til etablering af nyt 
K85 - Hvad med reflekser på de nye sten 
Palle - Man kan se om natten at de er refleksmalet. 
Palle er glad for området ser så pænt ud. 

 
HH takker for god ro og orden. 
 
Referent.      Dirigent 
 
John Eggers      Palle Lorentzen  
 


